

Reports of the Department of Transport required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1990, pursuant to subsections 72(2) of the *Access to Information Act*, Chapter A-1, and the *Privacy Act*, Chapter P-21, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-749.

Report of the National Library of Canada for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to subsection 15(2) of the *National Library Act*, Chapter N-12, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-750.

Report of the Canadian International Trade Tribunal for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to subsection 21(2) of the *Canadian International Trade Tribunal Act*, Chapter 56, Statutes of Canada, 1988.—Sessional Paper No. 342-751.

Report of the Standards Council of Canada, including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to subsection 150(1) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-11, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-752.

Report of the International Centre for Ocean Development, including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to subsection 150(1) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-11, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-753.

Report of the Superintendent of Financial Institutions on the Civil Service Insurance Account as of March 31, 1990, pursuant to section 25 of the *Financial Institutions and Deposit Insurance System Amendment Act*, Chapter 23, Statutes of Canada, 1987.—Sessional Paper No. 342-754.

Reports of the Canadian Museum of Civilization required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1990, pursuant to subsections 72(2) of the *Access to Information Act*, Chapter A-1, and the *Privacy Act*, Chapter P-21, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-755.

Report of the Enterprise Cape Breton Corporation, including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to subsection 150(1) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-11, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-756.

Reports of the National Archives of Canada required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1990, pursuant to subsections 72(2) of the

paragraphe 72(2) de la Loi, chapitre P-21, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-748.

Rapports du ministère des Transports établis aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 72(2) de la *Loi sur l'accès à l'information*, chapitre A-1, et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, chapitre P-21, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-749.

Rapport de la Bibliothèque nationale du Canada, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément à l'article 15(2) de la *Loi sur la Bibliothèque nationale*, chapitre N-12, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-750.

Rapport du Tribunal canadien du commerce extérieur, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément à l'article 21(2) de la *Loi sur le Tribunal canadien du commerce extérieur*, chapitre 56, Statuts du Canada, 1988.—Document parlementaire n° 342-751.

Rapport du Conseil canadien des normes, y compris les comptes et états financiers certifiés par le Vérificateur général, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 150(1) de la *Loi sur la gestion des finances publiques*, chapitre F-11, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-752.

Rapport du Centre international d'exploitation des océans, y compris les comptes et états financiers certifiés par le Vérificateur général, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 150(1) de la *Loi sur la gestion des finances publiques*, chapitre F-11, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-753.

Rapport du Bureau du surintendant des institutions financières sur le Compte de l'assurance du service civil, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément à l'article 25 de la *Loi sur l'assurance du service civil*, chapitre 23, Lois du Canada, 1987.—Document parlementaire n° 342-754.

Rapports du Musée canadien des civilisations établis aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 72(2) de la *Loi sur l'accès à l'information*, chapitre A-1, et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, chapitre P-21, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-755.

Rapport de la Société d'expansion du Cap-Breton, y compris les comptes et états financiers certifiés par le Vérificateur général, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 150(1) de la *Loi sur la gestion des finances publiques*, chapitre F-11, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-756.

Rapports des Archives nationales du Canada établis aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la*